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a ti ite iten. Het is de bedoeling dater een zo breed 
mogelijk programma wordt gepresenteerd wmmtan zowel 
g vorderde al s beginnende imker~ iets kunnen ontlenen. 
In amenwerking met de gemeente Zwo lle zal ecn uitge
breid parall el programma worden opgezet mel o.a. 
muziek, toneel en een bijenmarkt. Het HB hoopt het 
I 00-jarig bes taan te kunnen gebruiken als een promotie
middel voor de bijenhouderij. 
• d e audio-visuele produktie 
He t HB heeft gesprekken gevoerd met enkele produce n
ten van audiov isuele med ia. Naar aanleiding van deze 
gesprekken heeft het HB besloten niet meer te spreken 
van een CD-i o r CO-rom, omdat nog steeds niet he lemaa l 
dLtide lijk is welk medium voor onze doelgroepen het 
meest gesch ikt is. Wellicht kunnen er ver chil lende 
produkties gemaakt worden, uitgaande van hetzelfde 
materiaa l. zoal s een CO-rom voor ed ucat ieve doe leinden 
en een nieuwe videoproduktie zowel op cas~elte a ls op 
video-CO voor meer algemeen gebruik. Hopelijk vall in 
juni de be~lis ing. 
• Fondsenwer ving 
Enkele HB-Ieden houden zich intensief met de fondsen
werving voor het jubileum bezig. De eerste brieven zijn 
de deur uit. Er is een com ite an aanbeveling samen-
ge ' teld. bestaande uit : de heren P. Winsemius. 
P. Stellman. A. Koster en M.J.E.M. Jager, de burgemeester 
van Wageningen. 
• Ledenwer vi ng 
In de AV kwam ' eer een naar oren dat de VBBN te 
weinig aa n ledenwe rving doet. De secretarisscn worden 
bij deze nogmaals gewezen op: 
- het pakket ·Jedenwervi ng' met voorbceldcn van persbe
richten, ideeen voor de inhoud van een korte oricntati e
cursus, tips: 
- het ' kenni smak ingspakket' voor nieuwe !eden: 
- de moge lijkheid om degenen die met goed gevolg een 
cursus hebben afgelegd Bijen de laatste drie maanden van 
het jaar grati s toe te Iaten sturen. 
Ledenwervi ng kan het best op lokaal ni veau gebeuren . 
He t HB za l nieuwe impulsen geven aan het bestaande 
I denwerfpakket en het as ortimenL cadeau's voor groei
ende subverenigin gen uitbreiden. 
• S ta tu ten 
Er is een nieuwe afspraak gemaaktmet de notaris. 
Gebleken is dat bij een vorig gesprek de wensen tot 
verbetering niet helemaa l duide lijk wa ren overgekomen. 
Het is nog steeds de bedoeling dat de ni euwe Statuten 
worden vastgeste ld in de AV van 1997. 
• S ponsorloterij 
Er zijn inlichtingen ge raagd bij de Spon orloterij . Deze 
loterij zorgt ervoor dat 60 % an de in leg met als opgege
ven doel ' VBB · wordt ui tbetaa ld aan de VBBN. Het ligt 
absoluut niet in de lij n van het Hoofdbe tuur om welke 
vorm van loterij dan ook te propageren. Maar bet is 
mogelij k dat er al imkers zijn die in de een of andere 
vorm in een loterij meespelen. Die zouden dan kunnen 
overstappen op de sponsorloterij. Dit idee strookt ook met 
de opmerking di e diverse malen in groepsvergade ringen 
en ook weer in de laa tste AVis gemaakt da t het HB moet 
proberen andere bronnen van financiering aan te boren. 
He t HB zal deze suggestie inbrengen in de vergadering 
met de groepsbe turen op 5 oktober a . . 

Aanmeldingsformu lieren zijn op het Algemeen 
Secretariaat verkrijgbaar. 
• Ver ta ling fo lder 
Subvereniging Water! and stelde de vraag of het interes
sant zou zijn een honingfo lder in het Turks en/of 
Marokkaans te verta len. Hierbij leg ik de vraag voor aan 
de !eden: hebben ju ll ie veel Turkse of M<u·okkaanse 
honingklanten, en is het moeilijk ze duidelijk tc makcn 
dat gekri stalliseerde honing geen toegevoegde suiker 
bevat. laat het mij weten. Bij voldoende animo zoeken 
wij naar iemand die de fo lder ' Bijen en bijenprodukten' 
kan vertalen. 

BEDRIJFSRAAD 

ABTB 

}. Beekman 
Het bestuur van de Bedrijfsraad (BR) kwam op 3 juni 
1996 in Wageningen bijcen . De volgende punten stonden 
op de agenda: 
• De a l'del ing Bijenteelt van het Landbouwschap wordt 
opgeheven. Het bestuur heeft naar aanleiding hier an 
bes loten om <mdere wegen in te laan om de algernene 
belangen van de imkerij te waarborgen. Door deze ophef
fi ng i de ingang naar de overheid ni et meer vanzelfspre-
kend . word t te zij ner tijd op de hoogte gehouden met 
betrekki ng tot deze materie . 
• Namens de BR wordt een afgevaardigde gevraagd 
zitling te nemen in de commiss ie ·Honingbij en wilde 
bijen · . Mevrouw C. Reker neemt voorlopig deze pl aats in. 
• De brief van de gemeente mel and o e r de beschermi ng 
van de ei landen Ameland , chiermonn ikoog en Vlieland 
tegen ongewenste invloeden door het overbrengen van 
bijen va n het vasteland naar de eilanden. De BR gaat 
accoord al het argume nt het voork6men van ·zickte
overbrenging' is. echter niet als het gaat om besche rming 
van de drach tgebieden. 
• Ei nde koolzaadcommi ssie. Van deze commi ssie d ie de 
koolzaadve lden beheerde, is op een goede manier 
a fscheid genomen. Er is nu uit de commi ss ie een 
Stichting voortgekomen d ie de fl ora en fauna in de po lder 
gaat beheren. De imkerij i hierin ook vertegenwoordigd. 
• Onderw ij s. In overleg met de AOC's en de imkerorgan i
saties zijn de e incltermen voor de beginnerscursus va · tge
steld. Dit in zeer goede samenwerking. De prij voor een 
beginnerscursus is va tgcste ld op f l65,-. De cursussen 
voor gevorderden en bijenteeltl eraren moeten nog aan de 
orde komen. 
• De onderzoeksvoorste llen voor de Ambros iu shoe e voor 
het jaar 1997. inged iend door de ANI. zijn besproken. De 
voorste llen zu llen te zijner tijd in Bijen wor len toegel icht 
door een vertegenwoordi ger van de Ambro iushoeve. 
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